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ÎNTREBARE 
 
 

Adresată: 
Domnului, Marian–Cătălin PREDOIU – Viceprim-ministru, Ministrul 
Afacerilor Interne 
De către:  Senator AELENEI  Evdochia 
Circumscripția electorală nr.14 Constanța 
Grupul parlamentar: Alianța pentru Unirea Românilor 
Şedinţa Senatului din data de: 19.12.2023 
 
Obiectul întrebări:  Condusul sub influența alcoolului în județul 
Constanța 
 
 

Stimate Domnule, ministru al Afacerilor Interne 
 
În temeiul art. 112 alin. 1 din Constituția României coroborat cu prevederile art. 34 alin. 

1 lit. d din Lega nr. 96 din 21 aprilie 2006 privind Statutul deputaților și al senatorilor raportat 
la  art. 174 alin. 1 și art. 176 alin. 1 din Regulamentul Senatului României  vă adresez 
următoarea întrebare parlamentară: 

 

În calitate de senator al județului Constanța, în Parlamentul României, vă 
adresez această întrebare parlamentară cu privire la situația condusului sub 
influența alcoolului în județul Constanța. 
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Potrivit informațiilor publice, în luna decembrie 2023, în urma unei 

acțiuni desfășurate de poliție în stațiunile Constanța, Vama Veche și Mamaia-
Năvodari, au fost depistate 46 de persoane care conduceau sub influența 
alcoolului, dintre care 4 peste limita pentru infracțiune. 

 
 
Având în vedere că județul Constanța este o destinație turistică populară, 

cu o concentrație mare de tineri, vă solicit să mă informați în mod specific: 
 

➢ Care sunt măsurile concrete pe care le are în vedere Ministerul Afacerilor 
Interne pentru a reduce numărul de cazuri de conducere sub influența 
alcoolului în județul Constanța? 
 

➢ Care sunt rezultatele acțiunilor de control desfășurate de poliție în județul 
Constanța în perioada recentă? 
 

➢ Care sunt datele statistice privind numărul de cazuri de conducere sub 
influența alcoolului în județul Constanța în ultimii ani? 
 
 

➢ Care sunt cauzele principale ale acestor cazuri? 
 
 

➢ Care sunt planurile Ministerului Afacerilor Interne pentru a îmbunătăți 
eficiența controalelor de alcoolemie? 
 
 

Această întrebare parlamentară este formulată într-un mod clar și concis, și vă 
solicită informații relevante și concrete. De asemenea, este formulată într-un 
mod respectuos, conform uzanțelor parlamentare. 
 
 
 
Întrebarea parlamentară este relevantă pentru situația din județul Constanța, 
deoarece evidențiază faptul că conducerea sub influența alcoolului este o 
problemă gravă în această zonă. Prin această întrebare parlamentară, îmi 
exprim îngrijorarea cu privire la această problemă și solicit Ministerului 
Afacerilor Interne să ia măsuri pentru a o reduce. 
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Totodată va solicit să îmi remiteți rapoartele cu situația cazurilor de conducere 
sub influența alcoolului pentru ultimii 2 ani la nivelul județului Constanța. 
 
 
Aștept cu interes răspunsul dumneavoastră. 
 
 

 
Solicit răspuns în scris în termenul legal cu obligația respectării 

prevederilor art. 177 alin. 4 din Regulamentul Senatului României. 
 
 
 
 

Cu considerație, 
 
 
 
 

Data:                               Semnătura, 
         
 

             19 . 12 . 2023 

 
 
 


